



The part numbers shown on this drawing and parts list are available to order. To order a part contact the Pure Fishing Reel Service Department at the telephone number shown. Should you require a part that does not have an item number or part number assigned to it, please send your reel to the address listed.

Attention:
 Pure Fishing Reel Service Dept.
 1900 18th Street
 Spirit Lake, Iowa 51360
 1-877-508-3474

No.	PART DESCRIPTION	JAVELIN	JAVELIN GOLD
1	Cover	1070908	1070941
2	Thumb Button	1070919	1070942
3	Spool Assembly	1070921	-
4	Rotor Assembly	1070922	-
5	Rotor Nut	1070923	-
6	Drag Metal Washer	1070924	-
7	O-Ring (Qty 2)	1070925	-
8	Bottom Cover Screw	1070926	-
9	Top Cover Screw	1070927	-
10	Drag Wave Washer	1070928	-
11	Star Drag Knob	1070929	-
12	Crank Arm Assembly	1070930	1070943
13	Crank Cover Screw	1070931	-
14	Crank Nut Cover	1070932	1070944
15	Crank Nut	1070933	-

LIMITED WARRANTY

Pure Fishing warrants to the original purchaser that its fishing reels are free from defects in materials or workmanship for a period of one year from the date of purchase. The reel must be returned postage prepaid and with proof of purchase to: Pure Fishing Reel Service Department, 1900 18th Street, Spirit Lake, Iowa 51360. If inspection reveals defective material or workmanship, we shall at our option either repair or replace it without charge. We are not responsible for normal wear or tear or for defects caused by accident, abuse, alterations, misuse or improper care. Warranty shall not apply to reels used commercially. THERE ARE NO OTHER EXPRESS WARRANTIES BEYOND THE TERMS OF THIS LIMITED WARRANTY. IN NO EVENT SHALL ANY IMPLIED WARRANTIES, INCLUDING MERCHANTABILITY AND FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE, EXTEND BEYOND THE DURATION OF THE EXPRESS WARRANTY CONTAINED HEREIN. IN NO EVENT SHALL PURE FISHING BE LIABLE FOR INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES. Some states do not allow limitations on how long an implied warranty lasts or the exclusion or limitation of incidental or consequential damages, so the above limitations or exclusions may not apply to you. This warranty gives you specific legal rights, and you may also have other rights.

GARANTIE LIMITEE

Pure Fishing garantit ses moulinets à l'acheteur original contre tous défauts de fabrication, matière ou façon, pendant une période d'un an à compter de la date d'achat. Le moulinet doit être renvoyé tous frais payés, accompagné de la preuve d'achat, à Pure Fishing Reel Service Department, 1900 18th Street, Spirit Lake, Iowa 51360, U.S.A. Si le problème se révèle après inspection provenir d'un défaut de fabrication, matériel ou façon, nous réparerons ou remplacerons, à notre choix, le moulinet gratuitement. Nous ne sommes pas responsables pour tous dommages causés par l'usure normale, par des accidents, par un usage abusif, par des altérations, par une utilisation impropre ou par un entretien incorrect. La garantie n'est pas applicable aux moulinets utilisés dans le cadre d'une exploitation commerciale. AUCUNE AUTRE GARANTIE EXPRESSE EN DEHORS DES TERMES DE CETTE GARANTIE LIMITEE N'EST OFFERTE. LA GARANTIE IMPLICITE, Y COMPRIS GARANTIE QUE LE MOULINET EST COMMERCIALISABLE OU APPROPRIE A UN USAGE PRECIS, NE PEUT EN AUCUN CAS DEPASSER LA DUREE DE LA GARANTIE EXPRESSE SUSCITEE. PURE FISHING, NE PEUT EN AUCUN CAS ETRE TENU RESPONSABLE POUR TOUTS DOMMAGES INCIDENTS OU CONSEQUENTS. Certains états ou pays ne permettent pas la limitation de la durée de la garantie implicite ni l'exclusion ou la limitation des dommages incidents ou consécutifs, donc il se peut que les limitations ou exclusions citées ci-dessus ne s'appliquent pas à votre cas. Cette garantie vous donne des droits spécifiques et vous pouvez également avoir d'autres droits qui varient d'un état ou pays à un autre.

GARANTIA LIMITADA

Pure Fishing garantiza al comprador original que sus carretes de pesca están libres de defectos en sus materiales y mano de obra durante un periodo de un año desde la fecha de compra. El carrete debe ser devuelto con la postal prepagada y con prueba de compra a: Pure Fishing Reel Service Department, 1900 18th Street, Spirit Lake, Iowa 51360, USA. Si la inspección revela materiales o mano de obra defectuosos, repararemos o reemplazaremos a nuestra discreción la unidad gratuitamente. No somos responsables por uso normal o por defectos causados por accidentes, abuso, alteraciones, mal uso o maltrato. La garantía no se aplica a carretes usados comercialmente. NO HAY OTRAS GARANTIAS RAPIDAS MÁS ALLÁ DE LAS CONDICIONES EXPRESADAS EN ESTA GARANTIA LIMITADA EN NINGUN CASO NINGUNA GARANTIA IMPLICITA, INCLUYENDO LA DE COMERCIABILIDAD O ADECUACION PARA UN PROPOSITO EN PARTICULAR, SE EXTENDERÁ MÁS ALLÁ DE LA DURACION DE LA GARANTIA EXPRESA AQUÍ CONTENIDA. EN NINGUN CASO, PURE FISHING, MINNKOTA SE HACE RESPONSABLE POR DAÑOS INCIDENTALES, RESULTANTES O ESPECIALES. Algunos estados no permiten limitaciones en cuanto al tiempo de duración de una garantía implícita o la exclusión de la limitación de daños incidentales o resultantes, de forma que las limitaciones anteriormente expresadas pueden no corresponderle a usted. Esta garantía le ofrece derechos específicos además de los que usted ya puede tener.